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 Шеф Делегације ЕУ у Србији Сем Фабрици изјавио је да јавни сервис не сме бити ни
владин ни опозициони, већ у интересу народа, и да се мора поштовати право грађана на
плурализам информација.

  "Неопходно је обезбедити плурализам, медијска стратегија то мора да узме у обзир.
Дакле, и у РТС опозиција мора добити простор да се чује, пре свега градјани морају да
имају право на плурализам информација", рекао је Фабрици за лист Блиц од недеље.

  

На питање да ли је сада тако, Фабрици је рекао да "мисли да би могло бити боље".

  

Говорећи о слободи медија, Фабрици је рекао да ЕУ жели да види окружење у којем
новинари могу да раде слободно и безбедно.

  

"У сфери слободе медија рекли смо прошле године у нашем Годишњем извештају за
Србију да не видимо напредак. Веома јасно", навео је.

  

Оценио је да је Србија остварила добар напредак у економским реформама и да је
"много мањи напредак" остварен у реформама које се односе на владавину права. Навео
је да судије морају бити независне.
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Рекао је и да је право градјана да протестују фундаментално, да људима мора бити
дозвољено да искажу незадовољство, докле год то чине мирно и у складу са законом.

  

Поводом изјаве француске министарке Натали Лоазо да у оваквој ЕУ нема места за нове
чланице, Фабрици је "позвао све да остану мирни".

  

"Хајде да не извлачимо закључке из једне изјаве узете изван контекста. Реформе у ЕУ и
проширење се одвијају паралелно. Битно је да Србија настави да ради јер се позиција
ЕУ није променила", рекао је шеф Делегације ЕУ у Србији.

  

Када је реч о могућности да правно обавезујући споразум Београда и Приштине буде
постигнут ове године, Фабрици је казао да нема разлога ни за превелики оптимизам, ни
за превелики песимизам.

  

"Тешко је рећи да или не дефинитивно, хајде да будемо опрезно оптимистични", додао је
Фабрици.

  

(Бета)
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